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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 13 iunie 2019, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 
 

 

 

 Prin Dispoziţia nr.728 din 07 iunie 2019 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

extraordinară a Consiliului local din data 13 iunie  2019, ora 1400, care are loc în sala 

de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  
       

1. Sîrbu Mitică 

2. Neacşu Lucian 

3. Ciocîltan-Falan Corina Ionela 

4. Săndulescu Petronela Marinela 

5. Dragomir Ion 

6. Pălăngeanu Dunia 

7. Matei Mihai 

8. Oprişan Gigi 

9. Ionescu Liviu-Ovidiu 

10. Nichita Tereza 

11. Ţigănilă George 

12. Gâdea Gheorghe 

13. Ciulacu Mirela 

 

Absenţi:  
 

1. Meclea Alina 

2. Pick  Ladislau 

3. Anghelescu Adrian Valentin 

4. Sîrbu Adelina Veronica 

5. Cioacă Ionuţ 

6. Vladu Alexandru 

7. Ilie Clement 

8. Muscalu Ionel 

 
 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Gâdea Gheorghe, ales prin H.C.L. nr.220 din 

30 mai 2019. 
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Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Bună ziua, doamnelor și domnilor! Începem 

ședința de astăzi prin a asculta imnul de stat al României. Mulțumesc! Avem cvorum? 

Doamna secretar Băiceanu Liliana: Sunt prezenţi 13 consilieri, este îndeplinit 

cvorumul legal.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: La ședința extraordinară de astăzi, după cum 

ați luat cunoștință, avem 5 proiecte la ordinea de zi. Înțeleg că domnul primar are... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule președinte, dacă îmi permiteți, să 

scoatem de pe ordinea de zi punctul numărul 3, privind aprobarea delegării către Direcția 

Administrare Active din Proiecte cu Finanțare Europeană – Centrul Național pentru 

Promovare Turistică Giurgiu a activităților de promovare și informare în cadrul 

Proiectului ”Caravana România Continuă – Proiect Dunărea”, deoarece nu-și are rostul. 

Această direcție are în obiectul de activitate organizarea acestor lucruri. Nu ne-am gândit 

la vremea respectivă, am crezut că trebuie, ca și direcția, Centrul Cultural Ion Vinea, au 

în obiectul de activitate realizarea de activități de promovare. Deci, nu-și are rostul să mai 

delegăm o dată, ceva ce este trecut în statutul acestei direcții. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Mulțumesc, domnule primar! Supun la vot 

ordinea de zi cu propunerea avansată de domnul primar. Cine este pentru? 13 voturi 

pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului local 

de venituri și cheltuieli pe anul 2019 și a Listei de Investiții aferente 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 13 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului 

centralizat al instituțiilor publice finanțate integral sau parțial din venituri 

proprii și subvenții pe anul 2019  
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 13 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea delegării către Direcția 

Administrare Active din Proiecte cu Finanțare Europeană – Centrul Național 

pentru Promovare Turistică Giurgiu a activităților de promovare și informare în 

cadrul Proiectului ”Caravana România Continuă – Proiect Dunărea” - retras 
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Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobareaîndreptării erorii materiale 

strecurate în Hotărârea Consiliului local al Municipiului Giurgiu nr.166/24 

aprilie 2019, modificarea și completarea Regulamentului de Organizare și 

Funcționare al Centrului de Afaceri și a documentației de licitație publică cu 

strigare și negociere directă a spațiilor din incinta Centrului de Afaceri  

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 13 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării documentației 

tehnico-economice (faza DALI) și a principalilor indicatori tehnico-economici 

pentru realizarea obiectivului de investiții ”Lucrări de intervenții pentru 

creșterea performanței energetice a blocurilor de locuințe, Municipiul Giurgiu, 

Ansamblul 6” 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Având în vedere că este ansamblul în 

care locuiesc, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 13 voturi 

pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permiteți, o singură remarcă la această 

hotărâre și la cele care vor veni până la sfârșitul lunii. Au fost scoase la licitație patru 

ansambluri de locuințe pentru anvelopare, patru proiecte și nu a participat nici o firmă. 

Nu s-a înscris nici o firmă. Din discuții, faptul că prețurile au fost cele de la momentul 

când s-a lucrat documentația și s-a depus proiectul, adică sfârșitul lui 2016, începtul lui 

2017. De atunci și până acum, au fost foarte multe creșteri de preț. La partea de 

manoperă, pe lângă faptul că a crescut salariul minim în perioada respectivă, dar cei din 

domeniul construcțiilor beneficiază de acea scutire de impozit și de creșterea salariului 

până la 3.000 de lei. Toate lucrurile acestea au dus pe orizontală la o creștere a prețurilor 

la materialele de construcție. Deci, avem o creștere de 20-25% la materiale, în ultima 

perioadă, încă 10% această creștere a manoperei pe Ordonanța 114 și nu au participat 

pentru că sunt subevaluate. 

 Drept urmare, am luat legătura cu proiectantul, să actualizeze proiectele tehnice și 

la sfârșitul lunii acesteia, să sperăm că vor fi gata. Vom veni în ședință de Consiliu să 

actualizăm prețurile, să actualizăm valorile și să scoatem din nou la licitație. Ce e rău? Că 

sumele acestea din actualizări vor fi plătite din bugetul local. Asta este! Vedeți că venim 

cu tot felul de actualizări. Mă bucur că la celelelalte pe care le-am scos acum la școli, au 
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participat și sunt în fază de evaluare, chiar dacă și acestea au fost la limită cu evaluarea. 

S-au licitat la 98%, la 99%, dar măcar am avut două firme care să vină la licitație.  

În celelalte pe care le-am urcat pe SEAP, șoseaua București, proiectul TNT 

România-Bulgaria, am înțeles că deja s-au înscris on-line firme. Deci, am avea șanse să 

găsim, eu știu, să apară, activitate față de aceste proiecte și să vină firme la licitație. La 

sfârșit vom vedea care este impactul asupra bugetului local, toate aceste majorări de 

prețuri din economie. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Mulțumesc pentru precizări, domnule primar! 

Mi-ați reamintit, să nu ne bucurăm niciodată înainte, cum am făcut-o eu.  

Declar închisă ședința. Vă mulțumim! O zi bună! Sănătate! 

 

Şedinţa se încheie la ora 1412. 
 

 

 

          P R E Ş E D I N T E, 
 

             Gâdea Gheorghe                              SECRETAR, 

           

                                     Băiceanu Liliana                   ÎNTOCMIT, 
                                  

                     Stanciu Violeta 
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